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Jolanda Vonder is tijdens de laatste algemene ledenvergadering (ALV) van de NGA benoemd tot secretaris. Zij nam het stokje over van 

Antoon Kuijstermans, die op zijn beurt het werk van Jolanda in het bestuur voortzet. De redactie stelt haar een aantal pittige vragen over 

haar carrière tot dusver. Een belangrijk statement van haar is: ‘Door het uitwisselen van kennis, leer je ook van anderen. Greenkeepen doe je 

samen, dat is ook waar de NGA voor staat.’

Auteur: Broer de Boer 

NGA-secretaris Jolanda Vonder 
Greenkeepen doe je samen, dat is ook waar de NGA voor staat’
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Jolanda is geboren op 6 november 1985 

te Zwolle en woont al geruime tijd in het 

Overijsselse Nieuwleusen. Ze is een echte boe-

rendochter en als ze ook maar even wat vrije tijd 

had, was ze vaak op de boerderij tussen de koei-

en te vinden. In haar eerste vaste baan bij een 

hoveniersbedrijf kwam ze in aanraking met het 

maaien met een kooimaaier. Negen jaar geleden 

las Jolanda’s vader een advertentie van golfclub 

Amelisweerd, waar men een greenkeeper zocht. 

Hier mocht ze direct de greenkeeperscursus vol-

gen. Maar na tweeënhalf jaar lang elke dag drie-

enhalf uur in de auto te hebben gezeten, besloot 

ze het dichterbij te zoeken. 

Jolanda’s golfbanen 

Inmiddels werkt ze ruim zes jaar op Golf & 

Country Club Hooge Graven voor aannemer Vos 

Ruinerwold Golf bv. Hier volgde ze de laatste 

twee jaar de assistent- en hoofdgreenkeepers-

cursus. Momenteel werkt ze ruim twee jaar als 

assistent-hoofdgreenkeeper op deze prachtige 

bosbaan. Naast haar werk op de Hooge Graven 

verricht ze samen met de greenkeepers daar ook 

onderhoudswerkzaamheden op golfbaan Erve 

Braakman, hetgeen een leuke afwisseling is.

NGA-carrière

Als secretaris moet je ook vlot een tekst kunnen 

schrijven. Dat zit bij Jolanda wel goed! Begin 

2007 is ze voor de NGA begonnen met het schrij-

ven van kleine artikelen voor ‘Groen en Golf’. 

Begin 2008 werd het idee geboren om alle vrou-

welijke greenkeepers bijeen te brengen en eind 

2008 vond de eerste Ladies Only Day op golfclub 

Zeewolde plaats. Begin 2009 gaf ze aan wel wat 

meer te willen doen voor de NGA en kreeg ze de 

regio’s onder haar hoede. Het nauw samenwer-

ken met regiohoofden en het regelen van allerlei 

zaken blijft Jolanda heel leuk vinden, maar toch 

gaf ze na vijf jaar aan dat ze eigenlijk wel iets 

anders wilde doen dan de regio’s aansturen. En 

daarom zijn Antoon Kuijstermans en zij van plaats 

gewisseld in het NGA-bestuur.

Welke dingen heb je van je voorgangers geleerd?

‘Gedrevenheid in het vak, niet alleen voor de 

NGA, maar ook in de greenkeeping zelf.’

Wat is je grootste zorg in de golfwereld?

‘Het is nog steeds lastig om mensen naar een 

regiobijeenkomst van de NGA te trekken. Onze 

regiohoofden doen hun uiterste best om dit te 

bewerkstelligen, maar helaas werkt hierbij het 

weer weleens tegen. Net als afgelopen winter is 

iedereen al vrij vroeg druk in de baan; dan heb 

je grote kans dat er minder aanmeldingen zijn. 

Groot succes is wel de Nederland-België-dag, 

waarop de Belgen hun eigen bijdrage volledig 

betalen.’

Waarom ga jij helemaal voor de NGA?

‘Ik bezocht in 2006 voor het eerst een ALV. Ik 

kende eigenlijk niemand, vond het de eerste 

keren ook doodeng en tegelijkertijd zag ik een 

leuk clubje mensen bij elkaar om zo het green-

keepingvak  te promoten. Ik ben toen direct lid 

geworden en eigenlijk heb ik altijd zelf wel aan-

gegeven wat ik graag voor de NGA zou willen 

doen. Ik wil ook graag wat bijleren en doe dat 

nog steeds elke keer weer. Door het uitwisselen 

van kennis leer je ook van anderen. Greenkeepen 

doe je samen dat is waar de NGA voor staat.’

Wat brengt jou ertoe om je bestuurlijk nog dieper 

in de NGA te nestelen?

‘Dat geldt bij mij voor veel dingen; kan ik er iets 

van leren dan zal ik dat zeker proberen. Ook ik 

had mijn twijfels in het begin toen ik de eerste 

bestuursvergadering had bijgewoond, het waren 

mijn werkgever en ouders die zeiden moet je 

doen! Daar ben ik nog altijd blij mee, ik leer er 

nog elke dag weer van.’

Besturen doe je samen. Waar ga jij je persoonlijk 

sterk voor maken?

‘Op dit moment zijn we in samenwerking met 

de NGF en NVG bezig met de uitkomst van de 

greenkeepersenquête, waarop  we ons nieuwe 

beleidsplan baseren. Door deze enquête hopen 

we wat meer duidelijkheid te krijgen over wat 

onze leden van ons als bestuur verwachten. Waar 

ik me persoonlijk voor wil inzetten, is om vele 

dingen in de administratie goed bij te werken. 

Hierbij is het van belang dat onze leden een wij-

ziging van hun e-mailadres doorgeven aan onze 

administratie. Voorheen was het erg lastig om 

iedereen per mail voor een algemene ledenver-

gadering en/of regiobijeenkomst te bereiken. Ik 

ben zelf weleens tot zeker elf uur ‘s avonds bezig 

geweest om de leden per regio een e-mail te ver-

sturen. Vervolgens krijg je er zeker vijftien terug 

waarvan het e-mailadres niet klopt. Dat is lastig 

en het is voor onze leden niet leuk als ze geen 

uitnodiging krijgen.’

Wat is je volgende stap om de eerste vrouwelijke 

NGA-voorzitter te worden?

Jolanda begint hartelijk om deze vraag te lachen. 

‘Ik kreeg deze vraag al eens eerder, maar voor-

lopig ben en blijf ik secretaris. Laat ik eerst maar 

eens laten zien wat ik eventueel kan verbete-

ren. Ik heb Monique Madsen vanuit de NGA al 

gevraagd waar zij tegenaan loopt bij het verstu-

ren van mails en dergelijke. Laten we dat eerst 

maar eens goed doen, voordat we verder kijken! 

En dit is niet een politiek correct antwoord; dit 

is gewoon hoe ik erover denk en dat gaan we 

doen! Bovendien heb ik er echt respect voor hoe-

veel tijd en energie John van Hoesen erin steekt, 

dat zou ik zeker nu niet kunnen en willen.’

Zag ik je tijdens de laatste maïsoogst op een 

gigantische trekker rijden? Vertel eens?

Jolanda lacht nogmaals: ‘Dat kan kloppen, mijn 

collega’s en ik rijden wel vaker op een trekker. 

Dat hoort er ook bij. Ik vind het wel handig om 

flexibel inzetbaar te zijn. Maar zo goed als mijn 

collega’s in het loonwerk, die dagelijks op een 

trekker rijden, zal ik niet worden. Vorig jaar ben 

ik voor de gein een keertje met loonwerkcollega’s 

meegereden in de mais. Ik vind dat zeker leuk, 

maar dat zal niet mijn werk worden.’

Als het om je vak gaat, waar denk je ’s ochtends 

als eerste en ’s avonds als laatste aan?

‘Het weer en de planning, maar dit zal elke 

greenkeeper hebben voor zijn of haar baan. 

Meestal overleggen we met hoofdgreenkee-

per Richard Keijzer en greenkeeper Gerard 

Boezelman hoe we de werkzaamheden proberen 

te doen voor die dag. Na het werk ben ik meestal 

ook nog wel druk met van alles, ik maak meestal 

voor mezelf een lijstje klaar met de dingen die ik 

voor de NGA klaar wil hebben voor die week. ‘s 

Avonds laat wil ik vaak nog wel kijken naar de 

weersverwachtingen.’

In hoeverre lopen je privéleven, golfen en je func-

tie door elkaar en hoe ga je daarmee om?

‘Het werk als greenkeeper is erg belangrijk, om 

de functie bij de NGA uit te kunnen voeren. 

Natuurlijk is dat ook weleens druk, maar dat heb 

ik er graag voor over.  Golfen probeer ik samen 

met mijn collega’s zoveel mogelijk op één middag 

na werktijd te doen. Door wat vaker te oefenen 

krijg je ook echt zin om een rondje te golfen. 

Ik neem nog steeds mijn NGA-petje af voor 

greenkeepers die minstens twee keer per week 

golfen en hierbij een zeer lage handicap kunnen 

behouden.  Ik ondervind geen problemen tussen 

mijn werk, de NGA en mijn privéleven, ik kan ook 

lekker een avondje niks doen.’
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Wat zou je nog graag in de toekomst met de 

Ladies Only Day willen doen?

‘Ik zou het erg leuk vinden om met ons tienjarig 

jubileum alle dames die iets met het greenkee-

perwereldje en/of donateurs een middagje te 

gaan golfen. Er zijn op dit moment elf dames in 

Nederland die werkzaam zijn op een golfbaan als 

greenkeeper, mocht er ergens een dame bijko-

men, meld je dan aan bij onze Ladies Only Day! 

Wat staat nog op je lijstje wat je nog erg graag 

wilt doen als greenkeeper?

‘Een keer als greenkeeper een grote wedstrijd 

in het buitenland meemaken! Begin dit jaar en 

tijdens de reis naar Harrogate had ik het met 

Koert Donkers en Patrick Graafmans er al over 

dat ik dat graag een keer wilde doen. Dus toen 

ik jullie advertentie op de website zag staan voor 

enthousiaste greenkeeper voor een groot toer-

nooi, heb ik geen seconde getwijfeld. Ik heb mijn 

hoofdgreenkeeper gebeld, gevraagd of ik dan 

mijn vrije dagen kon opnemen en of het akkoord 

was om als voluntair bij dat toernooi te assiste-

ren. Vervolgens heb ik Hein van Iersel gevraagd 

naar het telefoonnummer van Jeremy Kramer. ik 

heb hem zeer enthousiast opgebeld en een cv 

met motivatiebrief opgesteld. Nu mag ik samen 

met Freek Hendrikx, Patrick van de Beuken, Erik 

van Wijhe en Herbert van Hout naar het BMW 

International Open in Duitsland.’

Je hebt al een aantal dingen georganiseerd, wat 

is tot zover het leukste wat je gedaan hebt?

‘ Het organiseren van de 22e Nationale NGA-

wedstrijd op mijn eigen baan, dat kan ik een 

ieder aanraden. Je bent dagelijks al bezig met 

het onderhoud van de baan, maar zo zie je 

ook wat er geregeld moet worden voordat er 

een wedstrijd op de baan komt. Ik ben Golf & 

Countryclub Hooge Graven nog steeds dankbaar 

dat we de wedstrijd hier mochten houden. Het 

was dan ook volgeboekt die dag. Ook de reclame 

voor de baan die de NGA van te voren verspreidt 

ervaart de betrokken baan als zeer prettig erva-

ren. Wat ook erg leuk is dat golfbanen zelf soms 

initiatief nemen om in samenwerking met ons 

als NGA een wedstrijd te organiseren, zoals van 

laatst op de Gelpenberg met de Golf-Giscup.’

Wat weet bijna niemand over jou?

‘……… precies, dat blijft lekker zo; ik ben al vrij 

open!’

Iets te vieren?

Ten slotte vraagt Jolanda langs deze weg 

iedereen die iets te vieren heeft: een 

geboorte, jubileum of iets anders speciaals, 

dit te laten weten. Wat is er nu leuker dan 

een keer in het zonnetje gezet te worden 

en even in de aandacht te staan? Overigens 

houdt ze wel van een geintje; zo heeft ze 

haar collega al eens op zijn 60e verjaardag 

compleet verrast. Jolanda laat weten dat ze 

bereikbaar is per mail: jolanda_vonder@hot-

mail.com of telefonisch: 06 385 11 365. Dit 

nieuws ziet ze dan ook graag komen.

‘Greenkeepen doe je samen’,  is Jolanda’s motto: dus Richard Keijzer links en Gerard Boezelman gaan mee op de foto!  

Jolanda Vonder met achter haar Antoon Kuijstermans, die voorheen secretaris was.

Stuur of twitter dit artikel door! 

Scan of ga naar:  

www.greenkeeper.nl/artikel.asp?id=9-4596


